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一、本要點依本校博士班、碩士班研究生學位考試辦法第三條第二項規定訂定之。
Article 1

The Regulations were formulated in accordance with Article 3, paragraph two of Fu Jen Catholic University Regulations Governing the Degree Examinations for Master’s and Doctoral Students.
二、本要點適用對象為106學年度起入學之碩士班或博士班學生。
Article 2

The Regulations apply to all students who have enrolled in a program at the master’s or doctoral level since the 2017-2018 academic year.
三、實施方式：

(一)學生應透過「臺灣學術倫理教育推廣資源中心」網路教學平台自行修習「學術倫理教育」課程。

(二)學生完成本課程並通過總測驗，即可於網站申請下載修課證明。

(三)學生修習本課程，不計入學期成績單及歷年成績表。
Article 3: Implementation

(1) Students must register in the online Academic Ethics Course hosted by the Center for Taiwan Academic Research Ethics Education.
(2) Upon completing the course and passing the final examination, a student may download proof that they completed the course from the Center’s website.
(3) A student’s grade in the course is not counted as part of their semester grades or total academic grades. 
四、學生須出示修課證明且通過線上課程測驗達及格標準，始得申請學位論文考試。
Article 4

A student must earn a passing grade on the final online examination and present proof that they completed the course before applying to undergo their degree examination.
五、本要點經教務會議通過，報請校長核定後公布施行。修正時亦同。


Article 5
The Guidelines were passed by the Academic Affairs Council, and will be promulgated and implemented after approved by the President. The same procedure will be followed for each amendment.

